
Frå: Grethe Elin Mjelde 
Send: torsdag 9. juli 2020 12:55 
Til: Silje Aileen Hjortland Haukedal; Kjetil Spurkeland; Siril Therese Sylta 
Emne: VS: Pollen i Eikangervågen. 
 
Hei. 
 
Jeg kjenner ikke til denne saken 
 
Noen av dere som vet hvem som skal ha den? 
Har ikke langt saken inn i Websak. 
 
Jeg kan ikke svare ang kloakkutslipp og reguleringsplaner. 
Noen som tar kontakt med klager? 
 
Mvh 

Grethe Elin ☺  
 
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Bjørg Agdesteen <bjorgagdesten@icloud.com>  
Sendt: torsdag 9. juli 2020 11:48 
Til: Grethe Elin Mjelde <grethe.elin.mjelde@alver.kommune.no> 
Emne: Pollen i Eikangervågen. 
 
Viser til tidligere henvendelser ant forurensing, algeoppblomstring , bl.a. fra Haldorsen, Klæbo og 
Agdesteen .  
Vi har hytteeiendom 215/44. Pga lite gjennomstrømming av friskt vann er vår vesle øy omgitt av et 
grønt, algevekstdekkende teppe. Alt blir ført med strømmen inn til oss pga manglende sirkulasjon. 
Halve helgene går med til å fjerne grønske. Et par dager etter er det like ille. Vi drar opp isopor, plast 
og ting folk har kastet. I fjor var det noen som tømte gresset på sjøen, dette havnet i strandkanten 
hos oss gjentatte ganger.  
Vi har barnebarn som gjerne vil bade. Derfor har vi prøvd å fylle på litt skjellsand, men det blir raskt 
dekket av gjørme. 
Vi har en liten øy, som er en miniøy ved høy flo.  Det burde derfor være selvsagt at vi kan ta en 
svømmetur. 
Kommuneveterinær Odd Tøsdal sa i sin tid at det ikke var farlig så lenge man ikke badet!! Det kunne 
gi hudirritasjoner.  
Her har vi altså hytte ved sjøen, i en «giftpøl»? Vi kan ikke la noen bade her. 
Vi ble lovet jevnlige  vassprøver, men er usikker på om dette blir gjort. Eventuelt hvor kan vi finne 
resultatene?   
Avd.leder Jon Bauge ved  teknisk etat sa den gang at forurensingen skjer pga dårlig utskifting, en lav 
terskel hindret utskifting. 
 
Lindås kommune la inn drensrør i vegfyllingen på gamlevegen mellom indre og ytre Eikangervåg for å 
prøve å hindre oppblomstring av alger. Dette har ikke lyktes.  
 
Derfor ber vi om svar på følgende: 
Hvor mange hus har kloakkutslipp rett i fjorden her? (Vi hytteeiere har investert tusenvis av kroner i 
felles bioanlegg. Vedlikeholdsutgifter påløper årlig) Hvor ofte blir det tatt vannprøver og hvor finner 
vi resultatene? 
Er det trygt å bade? 
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Har man planer om regulering her? 
 
Vi har forstått det slik at ett av rørene stenges hele sommeren pga en person som ikke får ut båten 
uten på flo sjø. Vi har aldri fått ut båten uten full flo.  
Om sommeren er det full algeoppblomstring. Derfor burde begge rørene være åpne. I tillegg bør man 
gjøre noe med/finne andre løsninger på utskiftingen generelt.  
 
Jeg har mange bilder tatt gjennom flere år, som viser det grønne teppet.  
Håper noen kan ta en tur inn og se på forholdene og gi oss et håp om bedre tider.  
 
Alle sier vi har en perle, men å sitte inne eller på berget og se på dette gir oss ingen assosiasjoner om 
en perle. I disse coronatider burde det være en perle.  
 
Håper på et positivt svar. God sommer.  
 
Med  hilsen 
Bjørg Agdesteen 
Stiaberget 150 
5179 Godvik 
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